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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Jakob Forssmed (KD)

2022/23:592 Gårdsförsäljning av alkoholdrycker

Det har nu gått sex månader sedan den nya regeringen tillträdde, men ännu har 
man inte lyckats presentera en proposition kring gårdsförsäljning av 
alkoholhaltiga drycker. När regeringen tillträdde fanns det ett färdigt 
betänkande ifrån gårdsförsäljningsutredningen där det konstateras att småskalig 
gårdsförsäljning varken är ett hot mot folkhälsan eller 
mot detaljhandelsmonopolet. Dessutom innehåller betänkandet färdiga förslag 
till författningstexter vilket rimligtvis borde underlätta arbetet med den 
kommande propositionen.

Förvåningen har varit stor över regeringens saktfärdighet i frågan, och nu har 
det spritt sig en ny oro om att Regeringskansliet planerar att fördröja processen 
ytterligare genom att begära ett förhandsutlåtande från EU-kommissionen. På 
en direkt fråga vid riksdagens frågestund med statsråden torsdagen den 20 april 
undvek socialministern nogsamt att avge något svar på om så är fallet.

Därför vill jag fråga socialminister Jakob Forssmed:

 

Avser regeringen att begära ett förhandsutlåtande från EU-kommissionen i 
frågan om att införa småskalig gårdsförsäljning av alkoholdrycker i Sverige?

………………………………………

Christofer Bergenblock (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-04-23
Besvaras senast
2023-05-03 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


